



LAWATAN INSENTIF JUALAN ASIA-PASIFIK & AFRIKA 2020: REYKJAVIK

MAKLUMAT AM & POLISI

Pengedar diberi peluang memperoleh perjalanan untuk seorang, di dalam bilik berkongsi dengan seorang yang juga memperoleh perjalanan untuk seorang yang sama jantina, atau memperoleh perjalanan untuk dua orang dengan bilik peribadi. Pelbagai peringkat baucar tambang kapal terbang ditawarkan bagi perjalanan tersebut, untuk menjadi kenangan pengalaman dengan Jeunesse Travel.

LOKASI PERJALANAN

Reykjavik, Iceland

TARIKH PERJALANAN: DIKEMASKINIKAN

Gelombang 1: Tiba Oktober 26 - Berlepas Oktober 30, 2020 (MY, SG, PH, AU, NZ, ZA)

Gelombang 2: Tiba Oktober 30 - Berlepas November 3, 2020 (ID, IN, KH, KR, TH)

TEMPOH KELAYAKAN

Bermula: 12:01 tengah malam Waktu Timur 1 Sep 2019
Berakhir: 11:59 malam Waktu Timur 31 Jan 2020

PANDUAN KEHADIRAN PERJALANAN

Mereka yang memperoleh perjalanan di semua pangkat di bawah Pengarah Diamond mesti hadir di Lawatan Insentif Jualan untuk rantau di mana perniagaan mereka didaftarkan dan hanya boleh menghadiri satu Lawatan Insentif Jualan dengan kos yang ditanggung oleh Jeunesse, bagi satu promosi perjalanan. Mereka yang memperoleh perjalanan yang mencapai pangkat Pengarah Diamond atau lebih sebelum 1 Mac 2020, boleh menghadiri satu Lawatan Insentif Jualan di rantau pilihan mereka dengan kos dibiayai oleh Jeunesse, bagi satu promosi perjalanan. Pangkat tertinggi yang dicapai ditakrifkan sebagai pangkat tertinggi yang pernah diperolehi. Namun pangkat sementara tugas yang dibeli melalui promosi dan program khas bukanlah suatu kedudukan yang dicapai.

KEPERLUAN UNTUK RSVP

Mereka yang memperoleh perjalanan dikehendaki untuk RSVP perjalanan tersebut melalui sistem RSVP dalam talian di Joffice™ sehingga 31 Mac 2020; jika tidak, tempat **tidak dapat dijamin**.

PERJALANAN UDARA

Sebaik sahaja RSVP diserahkan melalui sistem pendaftaran dalam talian, mereka yang memperoleh perjalanan bertanggungjawab membuat tempahan penerbangan pergi balik sendiri. Kami akan membayar balik kepada anda nilai baucar tambang kapal terbang yang diperolehi, sehingga, tetapi tidak melebihi jumlah di resit pembelian tambang kapal terbang anda. Pulangan akan diberikan 30 hari selepas perjalanan selesai selepas anda telah muat naik resit di seksyen "Muat Naik" di Joffice. Sila rujuk seksyen Soalan Lazim di bahagian akhir dokumen ini untuk maklumat lebih lanjut.

PENGINAPAN

Setiap yang memperoleh perjalanan akan disediakan penginapan di bilik tetamu standard. Mereka dari semua pangkat yang menerima "perjalanan penuh untuk seorang" akan menerima satu katil di bilik penginapan dua orang dan boleh memilih orang yang mereka ingin berkongsi bilik tersebut, jika KEDUA-DUA yang memperoleh perjalanan memaklumkan kepada Jeunesse tentang permintaan mereka pada atau sebelum 31 Mac 2020. Sila berhubung melalui e-mel dengan menyatakan permintaan anda di Incentives@JeunesseHQ.com dan mengemukakan melalui sistem RSVP dalam talian di Joffice. Jika tiada permintaan sebilik dibuat, semua yang memperoleh perjalanan bagi semua pangkat yang menerima "perjalanan penuh untuk seorang" akan dipasangkan dengan penerima "perjalanan penuh untuk seorang" yang lain daripada jantina yang sama. Mereka yang memperoleh perjalanan untuk "perjalanan penuh untuk dua" akan menerima satu bilik untuk dua orang dengan tetamu yang dipilih, yang mungkin tidak daripada pengedar Jeunesse.

PENGANGKUTAN DARAT LAPANGAN TERBANG

Jika boleh, pengangkutan darat akan disediakan di antara lapangan terbang dan hotel pada hari ketibaan rasmi dan hari berlepas. Sesiapa yang tiba sebelum atau tinggal melepasi tarikh tersebut akan bertanggungjawab ke atas pengangkutan mereka sendiri. Sila ambil perhatian pengangkutan darat **tidak dijamin**. Untuk maklumat lanjut, rujuk Soalan Lazim di Joffice atau lawati JeunesseTravel.com. **Dikemaskini: kami mesti menerima butiran penerbangan tidak lewat dari 15 September 2020.**

MAKANAN

Kebanyakan makanan disediakan. Sila rujuk itinerari perjalanan untuk maklumat lanjut.

CAJ SAMPINGAN

Tiada caj berkaitan dilindungi.

AKTIVITI

Kami mahu anda mengetahui tentang destinasi yang menakjubkan ini; oleh itu, beberapa aktiviti akan disediakan, dan anda juga akan diberi masa untuk MENIKMATI. MENEMUI. MENEROKA. dengan sendiri.

PEMBAYARAN SECARA TUNAI

Pembayaran secara tunai untuk kehadiran tidak dibenarkan.

PERKHIDMATAN PENGANGKUTAN

Semua perjalanan yang diperolehi dan baucar tambang kapal terbang tidak boleh dipindah milik dan tiada nilai tunai.

MAKLUMAT AM & POLISI

LAPORAN CUKAI

Kos penginapan, makanan, hadiah, dan aktiviti akan dilaporkan sebagai pendapatan bercukai kepada pihak berkuasa cukai, apabila diperlukan.

PEMBATALAN

Jeunesse mesti menerima pemberitahuan pembatalan untuk Lawatan Insentif Jualan 2020: Reykjavik, menjelang **1 September 2020**. Mana-mana yang memperoleh perjalanan dan membatalkannya selepas tarikh ini akan dikenakan caj pembatalan sebanyak USD \$1,400 setiap seorang melalui potongan Dompét. Jika Dompét anda tidak mempunyai dana yang mencukupi untuk pemetongan penuh secara sekali gus, ia akan dikurangkan dengan apa-apa amaun yang tersedia sehingga jumlah sepenuh telah ditolak. Jika anda mengesahkan bahawa anda menghadiri dan tidak hadir, proses yang sama digunakan.

TANGGUNGJAWAB PENGEDAR

Pengedar mestilah aktif dan berada dalam kedudukan yang baik dengan Syarikat dari tarikh kelayakan sehingga tarikh perjalanan, untuk mengambil bahagian dalam promosi ini. "Aktif" bermakna seseorang Pengedar telah menjana 60 mata PV semasa bulan Penghantaran Pintar. Jika Pengedar tidak memenuhi kelayakan ini, perjalanan yang diperolehi dan sebarang baucar tambang kapal terbang akan dibatalkan. Semua tiket tidak boleh dipindah milik dan tidak boleh dikembalikan. Semua bilik berdasarkan penghunian untuk dua orang, dan mereka yang memperoleh perjalanan boleh memilih orang yang mereka ingin bersama menghuni bilik dengan memberitahu Jeunesse sebelum tarikh akhir di bahagian "Penginapan". Mereka yang memperoleh perjalanan bertanggungjawab untuk memastikan mereka mempunyai pasport terkini dengan tarikh tamat tempoh sekurang-kurangnya enam bulan selepas tarikh tamat perjalanan, dan jika perlu, visa untuk memasuki negara. Manfaat perjalanan tidak dapat diperolehi jika ia disebabkan oleh pelanggaran Seksyen 6 Polisi & Prosedur.

POLISI TETAMU

- 1) Mereka yang memperoleh perjalanan bagi "perjalanan penuh untuk seorang" atau "perjalanan penuh untuk dua" akan dibenarkan membawa tetamu berdasarkan keutamaan berikut, sementara menunggu ketersediaan:
 - (a) Jumlah nilai promosi perjalanan yang diperolehi mereka
 - (b) Pangkat
- 2) Mereka yang memperoleh perjalanan perlu memberitahu Jeunesse tentang tetamu yang dimaksudkan) pada atau sebelum 31 Mac 2020 melalui emel di Incentives@JeunesseHQ.com dan melalui sistem RSVP dalam talian di Joffice. Wakil Jeunesse akan menghubungi anda dalam masa 14 hari selepas permohonan dihantar, jika permohonan anda telah diterima.
- 3) Mereka yang memperoleh perjalanan yang telah diluluskan oleh Jeunesse bertanggungjawab untuk menempah dan membayar kos kapal terbang untuk tetamu. Akan terdapat kos tambahan setiap tetamu, perlu dibayar kepada Jeunesse, untuk penginapan hotel, makanan, aktiviti yang dirancang dan pengangkutan darat semasa perjalanan.
- 4) Tetamu mungkin bukan Pengedar Jeunesse.
- 5) Tetamu boleh terdiri daripada kanak-kanak

POLISI INI TERTAKLUK KEPADA PERUBAHAN TANPA NOTIS

ASIA-PASIFIK & AFRIKA

3 CARA untuk LAYAK*

Mengumpul MataPerjalanan sepanjang promosi dan peroleh salah satu berikut:



MENGUMPUL MATA PERJALANAN**

SEMUA PANGKAT

- 400-449 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk seorang¹
- 450-499 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk seorang, DITAMBAH sehingga USD\$250 baucar² tambang kapal terbang
- 500-599 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk seorang, DITAMBAH sehingga US\$500 baucar tambang kapal terbang
- 600-949 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk dua orang³
- 950-999 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk dua orang, DITAMBAH sehingga USD\$500 baucar tambang kapal terbang
- 1,000-1,099 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk dua orang, DITAMBAH sehingga USD\$1,000 baucar tambang kapal terbang
- 1,100+ Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk dua orang, DITAMBAH sehingga USD\$2,000 baucar tambang kapal terbang



KELAYAKAN KITARAN***

PANGKAT EKSEKUTIF SAPPHIRE ELITE
& KE BAWAH

- Menjana 200-299 kitaran dan mengumpul 100 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk seorang, DITAMBAH sehingga USD \$250 baucar tambang kapal terbang
- Menjana 300-449 kitaran dan mengumpul 100 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk seorang, DITAMBAH sehingga USD \$500 baucar tambang kapal terbang
- Menjana 450-549 kitaran dan mengumpul 100 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk dua orang
- Menjana 550-699 kitaran dan mengumpul 100 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk dua orang DITAMBAH sehingga USD \$500 baucar tambang kapal terbang
- Menjana 700-849 kitaran dan mengumpul 100 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk, dua orang DITAMBAH sehingga USD \$1,000 baucar tambang kapal terbang
- Menjana 850 kitaran dan mengumpul 100 Mata Pengembaraan: Perjalanan penuh untuk dua orang , DITAMBAH sehingga USD\$2,000 baucar tambang kapal terbang



KELAYAKAN PENGARAH

PANGKAT PENGARAH RUBY & KE ATAS

- **Mengekalkan tahap tertinggi anda mencapai † peringkat Pengarah untuk dua bulan * * * * dan mengumpul sekurang-kurangnya 100 mata pengembaraan:** Perjalanan penuh untuk satu orang, DITAMBAH sehingga USD \$500 baucar tambang kapal terbang
- **Maju dalam pangkat ke tahap seterusnya daripada pangkat kedudukan Pengarah REAL untuk mana-mana satu bulan dan mengumpul sekurang-kurangnya 100 mata pengembaraan:** Perjalanan penuh untuk dua orang, DITAMBAH sehingga USD \$500 baucar tambang kapal terbang
- **Maju ke pangkat Pengarah Ruby yang berkelayakan untuk mana-mana satu bulan, dan mengumpul sekurang-kurangnya 100 Mata Pengembaraan:** Perjalanan penuh untuk dua orang, DITAMBAH sehingga USD \$500 baucar tambang kapal terbang
- **Mengekalkan tahap tertinggi pencapaian anda † peringkat Pengarah selama lima bulan * * * * dan mengumpul sekurang-kurangnya minima 100 Mata Pengembaraan:** Perjalanan penuh untuk dua orang, DITAMBAH sehingga USD\$1,000 baucar tambang kapal terbang

1Orang memperoleh perjalanan penuh untuk satu orang akan dipasangkan dengan satu lagi orang berpendapatan daripada perjalanan penuh untuk satu orang. Orang berpendapatan penginapan dua orang akan diberi peluang untuk memilih orang yang ingin berkongsi bilik. Usaha akan dibuat untuk menampung pendedar yang meminta supaya digandingkan bersama, tetapi ini tidak dijamin.

2 Orang memperoleh perjalanan akan bertanggungjawab untuk tempahan penerbangan mereka sendiri. Pembayaran balik nilai baucar tambang kapal terbang yang diperolehi, sehingga tetapi tidak melebihi amaun resit pembelian tambang, akan dikeluarkan kepada Pendedar 30 hari selepas selesai perjalanan, selepas mereka memuat naik resit mereka ke seksyen "muat naik" di Joffice™.

3 Jika anda mendapat satu perjalanan penuh untuk dua orang, anda tidak boleh membawa Pendedar lain jika dia tidak pemohon bersama akaun aktif.

memperoleh perjalanan bertanggungjawab untuk memastikan mereka mempunyai pasport semasa dengan tarikh tamat tempoh sekurang-kurangnya enam bulan selepas tarikh tamat perjalanan, dan jika perlu, visa untuk memasuki sesebuah negara. Orang yang memperoleh salah satu daripada hadiah utama boleh memilih hadiah lebih rendah jika dikehendaki.

** Mesti mempunyai minima Mata Pengembaraan seperti dinyatakan.

*** Kitaran dikira berdasarkan hari pertama bulan untuk bulan sebelumnya.

**** Pencapaian tertinggi anda untuk tahap† peringkat Pengarah tidak perlu berturut-turut.

† Pangkat tertinggi anda ditentukan sebagai pangkat tertinggi yang anda telah perolehi.

© 2019 Jeunesse global Holdings, LLC. Hakcipta terpelihara. Diterbitkan 07112019

Promosi ini disediakan hanya untuk Pendedar di negara berikut: Angola, Australia, Bahrain, Benin, Botswana, Brunei Darussalam, Burkina Faso, Kemboja, Cameroon, Congo, ESwatini, Fiji, Gabon, Ghana, Guinea, Guinea-Bissau, India, Indonesia, Côte D'Ivoire, Kenya, Lesotho, Malawi, Malaysia, Maghribi, Mozambique, Namibia, New Zealand, Niger, Nigeria, Filipina, Reunion, Rwanda, Senegal, Singapura, Afrika Selatan, Korea Selatan, Emiriah Republik Tanzania, Thailand, * Togo, Uganda, Zambia dan Zimbabwe. Pendedar mesti aktif dan memuaskan hati Syarikat untuk menyertai promosi ini. Semua tiket tidak boleh dipindahkan dan tidak boleh dikembalikan. Semua bilik adalah untuk dua orang. Orang yang

LAWATAN INTENSIF JUALAN ASIA-PASIFIK & AFRIKA 2020

KELAYAKAN & RSVP

BAGAIMANA SAYA TAHU SAMA ADA SAYA LAYAK UNTUK LAWATAN INTENSIF JUALAN 2020?

Sila lihat dokumen polisi yang terdapat dalam Jcloud™/[Rantau]/[Bahasa] untuk maklumat lanjut tentang cara untuk layak. Anda juga akan melihat butang RSVP di sebelah perjalanan dalam Laporan/Laporan Pengedar/[Nama Lawatan] Jika anda telah layak.

SEBAIK SAHAJA SAYA TELAH DIMAKLUMKAN BAHAWA SAYA TELAH MEMPEROLEH PERJALANAN, BAGAIMANA SAYA RSVP DAN MENDAFTAR?

Untuk Pengedar di Asia Pasifik & Afrika, sila klik butang RSVP di sebelah perjalanan dalam Laporan/Laporan Pengedar/[Nama Perjalanan] dan ikut gesaan dalam jemputan e-mel anda untuk mendaftar melalui borang RSVP dalam talian. Jika anda belum menerima jemputan e-mel, sila hubungi kami di Incentives@JeunesseHQ.com. Kami meminta anda menyediakan seberapa banyak jawapan kepada soalan pendaftaran yang anda tahu. Ia akan membantu kami menyediakan pengalaman yang hebat untuk anda dan tetamu anda, sekiranya anda membawa seseorang.

APAKAH TARIKH AKHIR UNTUK SAYA RSVP?

31 Mac 2020

APA AKAN BERLAKU JIKA SAYA TIDAK DAPAT HADIR?

Jika anda tidak dapat hadir — walaupun kami berharap anda boleh — anda akan kehilangan perjalanan. Perjalanan tidak boleh dipindahmilik dan ia tiada nilai tunai.

APA YANG BERLAKU JIKA SAYA MENGESAHKAN KEDATANGAN DAN KEMUDIAN PERLU MEMBATALKANNYA?

Jeunesse mesti menerima pemberitahuan pembatalan untuk Lawatan Insentif Jualan Asia-Pasifik & Afrika 2020: Reykjavik sehingga 1 September 2020. Sesiapa yang memperoleh perjalanan dan membatalkannya selepas tarikh ini akan dikenakan yuran pembatalan sebanyak USD \$1,400 seorang melalui potongan Dompot. Jika Dompot anda tiada jumlah mencukupi untuk potongan sekali penuh ia akan dikurangkan mengikut apa-apa amaun yang anda sehingga jumlah sepenuhnya ditolak. Jika anda mengesahkan kedatangan tetapi tidak hadir, proses yang sama terpakai.

APA YANG BERLAKU JIKA SAYA TIDAK MENGESAHKAN KEDATANGAN, TETAPI HADIR JUGA?

Kami mahu memanjakan anda yang layak! Untuk berbuat demikian, kami mesti tahu terlebih dahulu bahawa anda akan hadir bagi kami menguruskan tempat penginapan yang sesuai untuk anda. Malangnya kami tidak menjamin penginapan atau penyertaan bagi mereka yang memilih untuk hadir tanpa RSVP pada tarikh seperti di atas.

BAGAIMANA JIKA SAYA INGIN MEMBAWA PENUMPANG TAMBAHAN TETAPI HANYA LAYAK PERJALANAN UNTUK SEORANG?

Walaupun kami menggalakkan setiap ahli keluarga Jeunesse bekerja ke arah menyertai Lawatan Insentif Jualan, kami hanya boleh menawarkan perjalanan mengikut promosi yang telah ditetapkan. Kami mengalukan tetamu tambahan mengikut garis panduan dalam dokumen polisi di Jcloud / [Rantau]/[Bahasa]. Jika anda ingin membawa tetamu tambahan mengikut garis panduan ini, sila nyatakan sebelum tarikh akhir yang tertera di sini serta mengikut garis panduan yang terdapat dalam dokumen polisi.

TARIKH AKHIR

RSVP: 31 Mac 2020

Permohonan tetamu tambahan: 31 Mac 2020

Pembatalan: 1 September 2020

BUTIRAN PERJALANAN & PENERBANGAN

ADAKAH SAYA PERLU ADA VISA ATAU PASPORT?

Adalah sangat disyorkan agar anda menyemak dengan kedutaan di tempat anda atau kedutaan di destinasi anda untuk mengesahkan sama ada visa diperlukan dan sama ada terdapat apa-apa kos berkaitan. Jika anda memerlukan surat permohonan visa, sila hubungi kami di Incentives@JeunesseHQ.com.

APA YANG BERLAKU JIKA SAYA TIDAK MENDAPAT DOKUMEN PERJALANAN YANG SEWAJARNYA (SEPERTI VISA) ATAU TIDAK MEMPUNYAI DOKUMENTASI PASPORT YANG SESUAI DAN SAYA TIDAK DIBENARKAN MENAIKI PENERBANGAN SAYA?

Mempunyai dokumen perjalanan yang betul adalah tanggungjawab anda. Sekiranya anda tidak memperoleh dokumen perjalanan yang sesuai dan tidak dibenarkan menaiki pesawat dan tidak dapat menghadiri perjalanan, anda akan kehilangan nilai perjalanan serta baucar penerbangan dan bayaran pembatalan akan dikenakan.

BAGAIMANA PENERBANGAN DITEMPAH?

Sebaik anda menghantar RSVP melalui sistem pendaftaran dalam talian, anda bertanggungjawab menempah penerbangan anda sendiri. Kami mengesyorkan untuk membuat tempahan seawal mungkin untuk kadar tiket yang terbaik, agar anda dapat berbelanja lebih untuk barang-barang kenangan!

BAGAIMANA DAN BILA SAYA AKAN MENERIMA BAUCAR PERJALANAN SAYA?

Sebaik anda membuat tempahan, sila muat naik di Joffice, di bawah "Ahli Sahaja," kemudian "Muat Naik." Pembayaran balik boleh mengambil masa sehingga 30 hari selepas berakhir perjalanan dan hanya akan diberikan kepada Pengedar yang menghadiri perjalanan.

BERAPA BANYAK BAYARAN BALIK UNTUK PENERBANGAN SAYA?

Kami akan membayar balik nilai baucar tambang kapal terbang yang telah diperolehi. Pembayaran balik akan dikeluarkan 30 hari selepas berakhir perjalanan, selepas anda telah memuat naik resit ke bahagian "Muat naik" di Joffice. Walaupun kita tahu kelas perniagaan boleh menggoda, jika anda memilih untuk membeli tiket berharga lebih tinggi daripada nilai baucar, anda akan bertanggungjawab untuk perbezaan jumlah tersebut.

ADAKAH PEMINDAHAN LAPANGAN TERBANG DISEDIKAN?

Pengangkutan darat untuk perjalanan antara lapangan terbang dan hotel akan disediakan dua hala bagi tarikh ketibaan dan berlepas. Jika maklumat penerbangan tidak disediakan, pemindahan lapangan terbang tidak dijamin. Jika anda memilih untuk tiba lebih awal atau, tinggal kemudian, pemindahan tidak akan disediakan. **Dikemaskini: Kami mesti menerima butiran penerbangan tidak lewat dari 15 September 2020.**

APA AKAN BERLAKU JIKA JEUNESSE MEMBATALKAN ATAU MENUNDA PERJALANAN INTENSIF KAMI?

Walaupun kami tidak menjangka untuk membatalkan atau menangguhkan mana-mana perjalanan, keadaan yang tidak diduga boleh timbul. Kami amat mengesyorkan agar anda membeli insurans perjalanan untuk menampung apa-apa tanggungan kos yang mungkin terjadi berkaitan dengan perjalanan, seperti penerbangan. Jeunesse tidak akan membayar balik sebarang kos keluar- saku yang dikenakan kepada diri Pengedar sendiri atau tetamu mereka jika perjalanan dibatalkan atau ditangguhkan.

PENGINAPAN

DI MANAKAH SAYA AKAN TINGGAL?

Sila pastikan untuk menyemak di JeunesseTravel.com dan selalu merujuk akaun emel Jeunesse anda untuk maklumat tentang urusan hotel. Tetapi, jangan ragu-ragu, kami akan memastikan tempat tinggal anda penuh dengan gaya.

ADAKAH TERDAPAT PEMANDU PELANCONG YANG BOLEH BERTUTUR DALAM BAHASA SAYA?

Kami akan menyediakan panduan Bahasa berdasarkan negara yang dikunjungi tertakluk kepada ketersediaan. Juga terdapat pekerja Jeunesse sedia membantu dengan soalan-soalan anda.

ADAKAH INI TERMASUK MAKANAN?

Sarapan akan disertakan di hotel setiap hari, jadi pastikan anda tidak melangkaui makanan paling penting ini untuk memulakan hari anda. Juga akan ada sekurang-kurangnya satu makan tengah hari dan satu makan malam di mana anda akan meneroka bandar dan makan di mana-mana tempat yang anda pilih, jadi kami mengesyorkan agar anda membawa sekurang-kurangnya USD \$100 untuk kesemua makanan ini.

ITINERARI

BILA SAYA AKAN TAHU APA YANG KITA AKAN LAKUKAN SEPANJANG MINGGU?

Sebaik sahaja kami selesai merancang lawatan anda, pastikan anda menyemak laman web untuk melihat maklumat berkaitan perjalanan anda untuk itinerari lengkap. Sebaik sahaja anda tiba di hotel, anda boleh mendapatkan itinerari yang dicetak serta sedikit keseronokan di meja tetamu, di mana wakil Jeunesse akan berada di situ.

SIAPA YANG BOLEH SAYA BERTANYAKAN SOALAN SEBAIK SAHAJA TIBA?

Seseorang akan berada di Meja Tetamu di hotel anda untuk menjawab soalan anda.

APA YANG PERLU SAYA BAWA, DAN ADAKAH APA-APA KOD PEMAKAIAN?

Kami mengesyorkan memakai baju kasual bagi kebanyakan perjalanan anda, di mana anda akan banyak berjalan. Untuk perhimpunan pembukaan dan penutupan, pakaian koktel perlu dikenakan.

ANDA MUNGKIN MAHU MENGEMAS:

- Pakaian sesuai untuk suhu purata 39° F
- Tambahan lapisan baju untuk hari-hari dan malam yang sejuk
- Payung, sekiranya hujan
- Sepasang kasut yang selesa untuk berjalan (disyorkan yang bertapak getah)

Semasa kita hampir dengan tarikh perjalanan, pastikan anda menyemak JeunesseTravel.com untuk maklumat pakaian yang telah dikemas kini.

AGENDA

Maklumat lengkap itinerari akan disediakan tidak lama lagi

HARI 1

Sepanjang hari: Ketibaan selarak
Pengangkutan dari Lapangan Terbang Antarabangsa Keflavik (KEF) ke hotel anda akan disediakan oleh Jeunesse, sementara menunggu penerimaan maklumat mengikut tarikh akhir penerbangan.

Petang: Resepsi Aluan

HARI 2

Pagi/Tengah hari: Pelbagai Aktiviti atau hari beriadah, tertakluk kepada Kumpulan

HARI 3

Pagi/Tengah hari: Pelbagai Aktiviti atau hari beriadah, tertakluk kepada Kumpulan

HARI 4

Pagi/Tengah hari: Pelbagai Aktiviti atau hari beriadah, tertakluk kepada Kumpulan

Petang: Majlis Perpisahan

HARI 5

Sepanjang Hari: Perlepasan selarak
Pengangkutan dari Hotel anda ke Lapangan Terbang Antarabangsa Keflavik (KEF) akan disediakan oleh Jeunesse, sementara menunggu penerimaan maklumat mengikut tarikh akhir penerbangan.